Islands District Council Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee 離島區議會

旅遊漁農及環境衞牛委員會會議議程

Date : 29 May 2017 (Monday)

日期 : 2017年5月29日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

I. Confirmation of minutes of the meeting held on 27.3.2017 通過 2017 年 3 月 27 日的會議記錄

II. Installation of Internet Protocol camera at flytipping blackspot

(Paper TAFEHC 35/2017)

在棄置垃圾黑點安裝網絡攝錄機

(文件 TAFEHC 35/2017 號)

III. Question on the management of camping areas in Islands District

(Paper TAFEHC 27/2017)

有關離島區露營場地管理的提問

(文件 TAFEHC 27/2017 號)

IV. Question on Mainland tourists camping on beaches in Islands District

(Paper TAFEHC 32/2017)

有關內地旅客在離島泳灘紮營的提問

(文件 TAFEHC 32/2017 號)

V. Question on improvement to the public toilets in Cheung Chau

(Paper TAFEHC 28/2017)

有關優化長洲公共廁所的提問

(文件 TAFEHC 28/2017 號)

VI. Question on improvement to the road surface and accessibility of Cheung Chau

Cemetery

(Paper TAFEHC 29/2017)

有關改善長洲墳場路面及暢達性的提問

(文件 TAFEHC 29/2017 號)

VII. Question on provision of outdoor smoking area outside Tung Chung MTR Station (Paper TAFEHC 30/2017)

有關在東涌港鐵站外增設室外吸煙室的提問(文件 TAFEHC 30/2017 號)

VIII. Question on pest control work in the open space north of Ying Hei Road, Tung Chung (Paper TAFEHC 31/2017)

有關東涌迎禧路以北空地的防治蟲鼠措施的提問(文件 TAFEHC 31/2017 號)

IX. First Batch of Proposed Projects under District Minor Works of Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee for 2017/2018

(Paper TAFEHC 33/2017)

2017/2018 年度旅遊漁農及環境衞生委員會第一批擬議的地區小型工程名單(文件 TAFEHC 33/2017 號)

X. Progress report on DC-funded District Minor Works Projects

(Paper TAFEHC 34/2017)

獲通過由區議會撥款推行的地區小型工程進度報告 (文件 TAFEHC 34/2017 號)

XI. Report by Working Group

工作小組報告

XII. Any Other Business

其他事項

XIII. Date of Next Meeting

下次會議日期